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Rönnängs Vägförening 01 2021-02-23 Rönnängs Bygdegård 

ÅRSMÖTE 2021 

Närvarande: 9st. medlemmar samt 13 fullmakter. Se deltagarförteckning.  

Bengt-Arne Andersson hälsar alla välkomna, och öppnar 2021 års 
medlemsmöte. 

Årsmöteshandlingarna, inkl medlemslängd och debiteringslängd, har 
funnits tillgängliga på Ica Rorsman sedan den 9:e februari. 

Mötet godkände kallelsen, annons i GP, Annonsnytt, vår hemsida samt 
affischer i samhället. 

Årsmöteshandlingarna, inkl medlemslängd och debiteringslängd, samt 
deltagarlistan ligger framlagda på stämman. 

 

§1 VAL AV ORDFÖRANDE FÖR STÄMMAN. 

Mötet valde Bengt-Arne Andersson. 

 

§2 VAL AV SEKRETERARE FÖR STÄMMAN. 

Till sekreterare valdes Adam Myrberg. 

 

§3 VAL AV JUSTERARE. 

Till att justera protokollet valdes Kjell Hermansson och Bertil Berntsson. 

 

§4 STYRELSENS OCH REVISORERNAS BERÄTTELSER. 

Bengt-Arne Andersson läste upp verksamhetsberättelsen. 

Adam Myrberg presenterade räkenskaperna, samt förklarade resultatet. 
Ev. avvikelser från budgeten visades och förklarades. 

Bengt-Arne Andersson läste upp revisionsberättelsen, som är 
undertecknad av revisorerna, där de tillstyrker att: 

-  resultaträkningen fastställes. 
-  styrelsen beviljas ansvarsfrihet för räkenskapsåret. 

 
 

§5 FASTSTÄLLANDE AV RESULTATRÄKNING OCH 
BALANSRAPPORT. 

Mötet fastställde resultaträkningen och balansrapporten. 
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§6 ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN. 

Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2020. 

 

 

§7 FRAMSTÄLLNINGAR FRÅN STYRELSEN OCH MOTIONER FRÅN            

                       MEDLEMMAR. 

Boende på Kyrkvägen 35, yrkar på att årsmötet beviljar ett permanent 

gupp istället för det tillfälliga guppet. På mötet beslutades att Reine 

Persson får i uppdrag att kontakta grannarna i området och samla in 
namnunderskrifter som styrker begäran om ett gupp till på kyrkvägen. 
Styrelsen tar sedan beslut i frågan.  

     

 
§8 ERSÄTTNING TILL STYRELSEN OCH REVISORERNA. 

Mötet beslöt att flytta paragraf 8 till det konstituerande styrelsemötet. 

 

§9 STYRELSENS FÖRSLAG TILL BUDGET SAMT 
DEBITERINGSLÄNGD. 

Adam Myrberg presenterade budgetförslaget. Kjell Hermansson kom 
med synpunkt ang hög avgift för att skicka ut fakturor. Styrelsen får i 
uppdrag att se över möjligheten att hämta in uppgifter om e-post ifrån 
alla medlemmar för att slippa pappersfakturor. Övrigt inga kommentarer. 

Styrelsen föreslår att avgiften för 2021 ska bli 1500 kr/andel.  

Mötet godtar förslaget och beslutade att avgiften för år 2021 ska vara 
1500 kr/andel. 

 

§10 VAL AV STYRELSE OCH STYRELSEORDFÖRANDE. 

Valberedningen förslag: 

Ordinarie ledamöter, utan omval, Patrik Forsling och Anders Andersson. 

Ordinarie ledamöter, omval av, Adam Myrberg (2år) och Kenneth 
Karlsson (2år). 

Suppleanter, omval av Lars Sandberg, Håkan Ström, Irene Kristensson 
och Markus Malm. 

Till Ordförande för 2021 föreslogs Bengt-Arne Andersson 

Mötet valde helt enligt valberedningens förslag 
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§11 VAL AV REVISORER.                     

                   Valberedningen förslag  

                   Omval av Mona Nestorson och Mats Kristensson. 

Ersättare är Jean Johansson och Anna-Lena Karlsson. 

Mötet valde helt enligt valberedningens förslag. 

 

§12 VALBEREDNING 

Mötet föreslog Hans Kristensson och Torbjörn Johnsson. 

Mötet valde helt enligt valberedningens förslag. 

 

       §13                 ÖVRIGA FRÅGOR 

 

 

 

MEDDELANDE AV PLATS DÄR STÄMMOPROTOKOLLET HÅLLS 
TILLGÄNGLIGT. 

Protokollet kommer att sättas upp i anslagstavlan på ytterväggen vid 
Vägföreningens kontor i Stansviks industriområde, samt på hemsidan. 

 

Bengt-Arne tackade de närvarande och avslutade mötet. 

Vid protokollet: 

 

Adam Myrberg 

 

Justeras: 

 

Kjell Hermansson   Bertil Berntsson 

     


